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ZAPISNIK

27. seje Sveta detrtne skupnosti Sostro Mestne obiine Ljubtjana, ki je bita v torek,
21.11.2017 ob 18.00 uri, v sejni sobi SluZbe za lokalno samoupravo, Mestne obiine Ljubljanao

Cesta II. grupe odredov 43.

Sejo je na podlagi 7. odstavka 58. dlena Statuta MOL (Uradni list RS, *. 24116 - upb) sklical in vodil
Janez Mo5krid, predsednik Sveta eetrtne skupnosti Sostro.

Ob zadetku seje Svetaje predsedujodi ugotovil, daje na seji od l3 dlanov Sveta navzodih l0 dlanov,
kar pomeni, da je bil Svet Cetrtne skupnosti Sostro sklepden in je lahko pridel z delom.

Prisotni ilani sveta: Mojca Bondar Mikalvec, Marjan Bitenc, Marija Ga5per5id, Anton Gor5id, Matej
Javornik, Edis Kadiri6, Marjanca Marn, Janez Moikrid, NuSa Selan in Jasminka Vrakelja.
Odsotni ilani sveta: Endis Kalabi6, Jernej Rigler in Igor Koprivnikar.
Ostati prisotni: Ivan Oven, Ljubomir Labovi6, Janez Zagar, Sredko Vredar, Matej Pestotnik, Martin
Kavka in Rado Likovid - CI za zapft1e Kamnoloma Sostro, Mojca Bokal Osolnik in Bojan Pirih -
SLS MU MOL.

Lista prisotnihna2T. redni seji Sveta eetrtne skupnosti Sostro je sestavni del tega zapisnika.

elani Sveta iS Sostro so se seznanili s porodilom Komis ije za mandatna vpraianja volitve in
imenovanja pri Svetu eS Sostro, o potrditvi mandatov dlanov Sveta iS Sostro, gospe Nuii Selan in
gospodu Endisu Kalabi6u. Nato je predsedujodi dal na glasovanje naslednji predlog sklepa 1/27:
Svet dS Sostro potrdi mandat ilanici Sveta iS Sostro, gospe NuBi Selan in mandat ilanu Sveta
CS Sostro gospodu Endisu Kalabidu.

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo 10 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklep je glasovalo 10 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

ilani Sveta iS Sostro so z vabilom in gradivom na27. redno sejo Sveta iS Sostro prejeli naslednji
predlog DNE\,rNEGA REDA:

1. Pregled in potrditev zapisnika 26. redne seje Sveta iS Sostro
2. Poroiilo predsednika
3. Pobude in predlogi krajanov in ilanov sveta
4. Obravnava sprememb in dopolnitev OPN MOL
5. Obravnava gradiva za sejo MS MOL
6. Razno

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo 10 dlanov Sveta.
Zapredlagani dnevni redje glasovalo 10 dlanov Sveta.
Dnevni red je bil sprejet.

W



Predsedujodi je pre5el na prvo todko dnevnega reda:

ADl
Pregled in potrditev zapisnika 26. redne seje Sveta iS Sostro

Predsedujodi je prebral predlog zapisnika 26. redne seje. Pripomb na predloga zapisnika ni bilo, zato
je predsedujodi dal na glasovanje naslednji predlog sl<lepa2127z
Svet Cetrtne skupnosti Sostro potrjuje zapisnik 26. redne seje Sveta detrtne skupnosti Sostro.

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo 10 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklep je glasovalo 10 dlanov Sveta.
Sklep je bil sprejet.

AD2
Poroiilo predsednika

1. Sreianje predsednikov iS s podZupanom MOL, g. Dejanom Crnekom
Predsedujodi je prisotne seznanil, da je bilo 24.I0.17 sredanje predsednikov iS s podZupanom MOL,
g. Dejanom Crnekom. Glavna tema sredanja so bila mala komunalna dela. Povedal je, da so v iS
Sostro bila mala dela uspeino izvedena. V okviru malih komunalnih del se je uredilo odvodnjavanje
meteornih voda na dvori5du pred OS Sostro, pred POS Jande pa je bilo postavljeno otro5ko igralo.
Ker se je sredanja, iz e S Sostro, namesto predsednika, udeleZil g. Marjan Bitenc, je v nadaljevanju o
sredanju porodal tudi g. Bitenc. G. Bitenc je povedal, da so bile pripombe predsednikov iS, da se
mala dela prevled zavledejo, da bi moralabitirealizirana prej, ne da se odla5a skoraj do konca leta.
Povedal je, da je na sestanku opozoril na voZnjo tovornjakov po plodniku, ob Cesti II. Grupe
odredov.

2. Ureditev ceste Javor - Lani5ie
Predsedujodi je prisotne seznanil, da je bilo s sredstvi iS Sostro urejeno odvodnjavanje meteornih
voda na makadamski cesti na Javorju (Lani5de). Eden izmed krajanov je preko odvetnika podal
pritoZbo, da so bili pri urejanju ceste narejeni posegi v njegovo zemlji5de. Predsedujodije povedal, da
si je zadevo ogledal. Pri izvajanju del so bili nenamerno zasuti mejniki, meteorni jaiek pale segal l0
cm v njegovo zemlji5de. Krajani so nato zadevo uredili (odkopali mejnike in dodali cevi, da so
mejniki dobro vidni ter prestavilija5ek, da ne posega ved v tuje zemlji5de). Vendar pobudnik vztraja,
da se mu poleg vzpostavitve zadeve v prvotno stanje, naredi 5e Skarpa nad meteornim ja5kom.
Predsedujodi je povedal, da je Skarpa po njegovem mnenju nepotrebna, saj se je z ureditvijo
odvodnjavanja in postavitvijo meteornega jaSka kvaliteta zemljiSda izboljSala (saj se voda ulovi v
ja5ek in ne odna5a zemlje s hriba), zato ne vidi razloga zatoLbo.

AD3
Pobude in predlogi krajanov in ilanov sveta

Predsedujodi je lepo pozdravil tudi prisotne predstavnike CI za zaprtje Kamnoloma Sostro. Prisotne
je seznanil, da je MOL dobila sredstva za dograditev javne kanalizacije. V okviru teh sredstev bo
zgrajenakanalizacija skoraj v celotnem niZinskem delu eS Sostro. eS ie Ze podala pobudo, da bi se

kanalizacija zgradila tudi na obmodju Podmolnika ter do ceste. V Karlovce. V okviru izgradnje
kanalizacije bo zgrajena tudi ostala infrastruktura.
Poleg tega je prisotne seznanil, da je bil na sedeZu CS tudi sestanek z vodstvom KPL, kjer so
povedali, da bo kamnolom obratoval 5e naprej ter da bodo tudi odkupili zemlji5de za Sirjenje
kamnoloma. Predsedujodi je povedal, da bi bila najbolj5a re5itev za umiritev prometa na Cesti II.
Grupe odredov, zaprlje Kamnoloma Sostro, toda glede na realna dejstva je to dolgotrajni postopek.
Stanje pa je, tak5no kot. je, nevzdrLno. Dodal je, da de cesta v OPN MOL ostaja, pa je bolje, da je do



Podlipoglava' kot pa samo do kamnoloma. Menil je, da izbranavariantaceste ni optimalna re5itev, daje bila najbolj5a varianta cesta, ki jo je pripravila delovna skupina pri svetu es sortrq v sodelovanju
s Studentom arhitekture g. Danielom Gartnerjem, vendar je v-rl predlagano vaiianto zavrnila.
Predsedujodije 5e poudaril, daje pred izgradnjo nove ceste nujno potiebno sanirati obstojedo Cesto
II. grupe odredov, zaradinevzdrLne prometne problematike. poudaril je, da tovornjaki iz kamnoloma
ne smejo povzrodati nevarnosti v prometu, zato je pozval vse, da sporodajo vse nepravilnosti, ki jih
opaLajo pri voZnji tovornjakov, na policijsko postajo. Tudi iS Sostro bo pp po^ilu k pogostejiim
merjenjem hitrosti skozi Sadinjo vas ter v kolikor bo potrebno, tudi urgirala pri podjetju KpL.
Tudi dlan sveta Marjan Bitenc se je strinjal, da so prometne razmere na Ceiti i. drupe nevzdrLne in
nevarne ter povedal, da podpira izgradnjo nove ceste, ker bo kamnolom verjetno Se kar dolgo
obratoval. Prav takoje izgradnjo nove ceste do Podlipoglava podprl tudi g. Labovi6 ter navedel, da]e
ob cesti skozi Sadinjo vas Zivljenje neznosno . Zaradi tresenja ceste so razpokane hi5e in sipe nu
hiSah, okolica jezapralena, Zivljenje moti stalen hrup, poleg iega je cesta 5,20 cm preozka zavarno
voZnjo in sredevanje dveh tovornjakov. Povedal je, da je cesto skozi Sadinjo vas potrebno
razbremeniti ter da je cesta za razvoj Sostra izrednega pomena.
Predstavnik CI za zaprtje Kamnoloma Sostro je izrazil zaskrbljenost, da bo nova cesta do
Podlipoglava ostala zgolj na papirju ter bo tako podlaga za pridobivanje potrebnih dovoljenj za
delovanje Kamnoloma Sostro. Glede na vi5ino investicije, kije potrebna-za'izgradnjo tak5ne ceste,
predvideva, da cesta ne bo zgrajena oziroma 5e veliko let ne. Po kondani ,urptuiije predsedujodi dai
na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Svet CS Sostro zahteva, da Agencija RS za okolje, Ministrstvo za kmetijstvo in okolje, zgoraj
omenjenega dovoljenja ne podaljSa, oziroma da ne podeli novega.
Svet CS Sostro prav tako zahteva,, da ga Agencija RS za okolje v postopek podalj5anja ati
i_zd1jo 

"gl"qu dovoljenja za predelavo gradbenih odpadkov vkljuti_ kot stranko v postopku in
da svet cs sostro obve5ia o vseh aktivnostih, ki zadevajo podroije is sostro.
Svet iS Sostro opozarja Agencijo RS za okolje, da vrisana cesta v kamnolom v novem
prostorskem nairtu ne sme vplivati na izdajo dovoljenja, kajti ta ceste 5e dolgo ne bo zgrajena.

Navzodih je bilo 10 dlanov Sveta.
Opredeljenihje bilo l0 dlanov Sveta.
Zapredlagani sklep je glasovalo 10 dlanov Sveta.
Sklep je hil sprejet.

AD4
Obravnava sprememb in dopolnitev OPN MOL

Predsedujodi je prisotne seznanil, da je do 24.11.17 5e das za oddajo pripomb na spremenjen in
dopolnjen osnutek odloka OPN MOL. Prisotne je seznanil, da je jutri Zz.ft.1l tudi javna obrainava,
na Gospodarskem razstavi5du. Nato je povedal, da so bili predlogi eS Sostro, ki so bili v lanskem
letu poslani na OUP MU MOL, v vedji meri odobreni. Tako je iS Sostro dobila novo lokacijo za
izgradnjo Gasilskega doma ob Sostrski cesti, v Besnici, kjer je bil biv5i sedeZ KS Besnica, je
zemlji5de sedaj namenjeno za centralne dejavnosti, na obmodju Brunarice Zadvor, pa je zemljiSde
namenjeno Sportnim dejavnostim. Prav tako so bili izbrisani nekateri OPPN-ji ter odobrene nekatere
spremembe namembnosti zemljiSd iz kmetijskih zemlji5d v zemlji5da namenjena stanovanjski gradnji.
Poudaril je, da najvedji problem 5e vedno ostaja nova cesta proti Sadinji vasi, zato je predlagal, da
prisotni podajo predloge. Prav tako je predlagal, da za dolodena kmetijska zemlji5da, ki so znotraj
stanovanjskih naselij in predstavljajo zaol,rolitev stanovanjskih naselij, dovoli sprememba
namembnosti iz kmetijskih zemlji5d v zemlji5da stanovanjske gradnje. Po kondani razpravi je
predsedujodi dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
1. Svet iS Sostro podaja naslednje pripombe naobmoije urejanja SO-2899 - Cesta v Sadinjo

vas:

Svet dS Sostro poudarja, da je potrebno pred izgradnjo nove ceste v Sadinjo vas, sanirati
vse obstojeie ceste v CS Sostro, vkljuino z vso komunalno prometno infrastrukturo



(ploiniki, optika....). poleg tega Svel i.! Sostro poudarja, da.cesta ne sme biti vrisana v2. 3"P*|ffrr:'J::'l:iltl;?"i".oi*o"ih J"-r'i;":ll"',",".*"je 
Kamnoroma sostro.
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sostro smiselno obravnavati.u-orrojrro. ine povrsine MoL, zato bi bito is

Navzodih je bilo l0 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo l0 ilanov ivera.La predlagani sklep ie glasovalo 

'iOlfunou 
Sveta.Sklep je bit sprejet.

AD5

Svet cS sostro je obravnav,,"JfiillioilijT""?"il#jf:":g.:ru 
komunarne in padavinske
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zato ner-" p."o.tunryuti birokratskih ovir za obiane.Navzodih je bilo l0 dlanov Sveta.
Opredeljenih je bilo I 0 dlanovii,era.
z,a predhgani sklen je glasovalo l0 dlanov Sveta.Sklep je bil spre.iet.

*lX"
l' Postavitev prometnega ogledala za izvozna Litijsko cesto - Litijska 307

:"{:,1}'t}'i:ii3f:':.:lJ".ffif'ilii'J,:'t fl*.o;:1.;ij,,r:,"ulu 
cesta 307, postaviprometno os,eda,o

|lil|l 
rP vo-KA objekt, r,i e^;,iii":" t^;;"i;-;;;r"r#, dar na grasovanle nasrednji predrogSvet iS Sostro OGDP MU MOL predla:

cesto, pri objektu r,iri;rLu .".tu;o;:'"''tu 
namestitev prometnega ogledala za izvozna Litijsko

Iuurg._th 
je bilo 10 dlanov Sveta.

Oprede.ljenih je bilo l0 dlanov Sveta.
Lapred,Iagani sklep je glasovalo 10 dlanov Sveta.



Sklep je bit sprejet.

2;. Poroiilo o-posvetu glede varnostnih razmerah na obmoiju pp Ljubljana MosteClan sveta g. Marjan_Bitenc je povedal, da se je dne, 15.ll".z0l7, uaetjit po*,tu o varnostnih
razmetah, ki je potekal v Domu krajanov na FuZinah. G. Bitenc je podal kratko porodilo o posvetu.
Povedal je, da so policisti opozorili, da je v prgme]u najnevarnejsa uporaba mobiinih telefonov, ki jezelo v porastu ter da je p,olicistom uspelo zmanjiatikraje3vtomoUilo" za 50 odstotkov. povedal je, daje na podlagi statistike, eS Sostro, Se vedno najvarne;Sa iS.

Dnevni red 27.
21.20 uri.

Zapisala:
Mojca Bokal Osolnik, svetovalka

seJe Sveta eetrtne skupnosti sostro je bil izdrpan in predsedujodi je sejo zakljudil ob

Janez MoSkrid
Predsednik Sveta

eetrtne skupnosti Sostro


